

PYKÄLÄ RY:N

HALLITUKSEN KOKOUS 29/2016

- Aika:** 17.8.2016 klo 20.00
- Paikka:** Yhdistyksen väistötilat Casa Academicalla
Hietaniemenkatu 7 A
- Läsnä:** Katariina Järvi, puheenjohtaja
Laura Renholm, sihteeri
Tiia Takalo
Linnea Viherkenttä
Harri Gröhn
Enna Hakala
Aapo Heinäsmäki
Helinä Teittinen

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Järvi avasi kokouksen kello 20.05.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

4. Ilmoitusasiat

Sihteeri Renholm kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Renholmia ruuasta.

Puheenjohtaja Järvi iloitsi kaikkien hallituksen jäsenten olevan paikalla yhtä aikaa ensimmäistä kertaa kahteen kuukauteen. Järvi iloitsi uudesta kokoushuoneesta.

Keskusteltiin kasvissyönnistä.

Keskusteltiin Uuden Ylioppilastalon Kupolissa vallitsevista lihansyöntikäytännöistä.

Teittinen totesi vihisten olevan hyviä.

Teittinen, ulkoasiainvastaava Heinäsmäki ja tilavastaava Viherkenttä totesivat edustaneensa Liiton Arkissa.

Todettiin Pykälän Kesäsitsejä vietetyn ja sitsien olleen menestys.

Heinäsmäki totesi myös laulunjohtajakoulutusta vietetyn menestyksekkäästi.

Yleisvastaava Hakala kertoi tavanneensa Prodekon hallituksen jäsen Mikko Sippolaa toimistolla. Renholm ja tiedotusvastaava Takalo kertoivat myös tavanneensa Sippolan viettäessään aikaa toimistolla.

Järvi kertoi matkastaan Puolaan. Järvi kertoi tuoneensa matkalta tuliaisia. Kiitettiin Järveä tuliaisista.

Takalo kertoi vääntäneensä nilkkansa. Surtiin Takalon nilkkaa.

Renholm kertoi YSV:lle tilatun Pokemon-lippikset.

Iloittiin Casan väistötiloista.

Ihailtiin Hakalan kykyä ymmärtää numeroita.

Epäiltiin Viherkentällä olevan ilmoitusasiaa.

Keskusteltiin käyntikorttien jakamisesta Turussa Lexin fuksiviikon yhteydessä.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen

Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle.

6. Talous

6.1 Valmennuskurssit

Ei uutta asiaa valmennuskursseista.

6.2 Spex

Ei uutta asiaa Spexistä.

6.3 Avustushakemukset

Ei uusia avustushakemuksia.

6.4 Muut talousasiat

6.4.1 Toimiston maksupäätelaitteen hankinta

Taloudenhoitaja Gröhn totesi toimiston maksupäätelaitteen hankinnan etenevän.

6.4.2 Muut talousasiat

Keskusteltiin luottokortin hankkimisesta kurssipäällikkö Essi Granholmille.

Keskusteltiin puuttuvista kuiteista.

7. Tila-asiat

7.1 Remontti

Tilavastaava Viherkenttä kertoi tapaamisesta kerhotilojen alakerran naapurin kanssa.

Tapaaminen oli sujunut yllättävän kosteissa ja kuumissa merkeissä. Alakerran naapuri oli innostunut vähän turhankin paljon, mutta onneksi betapojat olivat pelastaneet Viherkentän seuraavaan ”urheilutoimikunnan” tapaamiseen.

Lopulta Viherkenttä pyysi Hakalaa sammuttamaan nälkäänsä, ja he päättivät yhdessä osallistua Palomieskalenteri 2017 –Julkkareihin.

Viherkenttä kertoi mahdollisuudesta rakentaa baaritiskille vesipiste.

7.2 Väistötilat

Tilavastaava Viherkenttä kertoi pitävänsä infotilaisuuden väistötiloissa toimimisesta valiokunnille 28.8. Keskusteltiin valiokunnille tästä lähetettävästä kutsusta ja tilaisuuden osallistumisvelvoitteesta.

Viherkenttä muistutti roskien viennistä.

Keskusteltiin hallituksen kiertävästä vastuuvuorosta tilojen suhteen.

Todettiin, ettei väistötiloissa ole tupakkakoppia vaan juhlien yhteydessä juhlijoiden on menetävä ulos tupakoimaan. Keskusteltiin järjestelyn mahdollisesti aiheuttamista haasteista.

7.3 Muut tila-asiat

Ei muuta tila-asiaa.

8. Opintoasiat

8.1 Seminaarivapaapaikat

Todettiin Talentumin myöntämien seminaarivapaapaikkojen hyväksytyn hallituksen sähköpostilistalla.

Teittinen totesi 30.8. pidettävän seminaarin mahdollisesti perutun. Teittinen totesi selvittävänsä asiaa ja mahdollisesti saatavaa korvaavaa vapaapaikkaa.

8.2 Muut opintoasiat

Todettiin tutoreiden saaneen tiedon tutoroitavistaan ja monen tutorin olleen jo tutoroitaviinsa yhteydessä.

Keskusteltiin työharjoittelusta saatavien opintopisteiden myöntämisperusteiden muutoksesta.

Opintovastaava Teittinen kertoi opinto-oppaan julkaistavan 19.8.

9. Yleisasiat

9.1 Tutorsitsit 19.8.

Keskusteltiin tutorsitsien laulunjohtajista, osallistujista, tiedotuksesta, järjestelyistä ja jatkobaarista.

Tiedotusvastaava Takalo kertoi kokemuksistaan alakerran pubissa.

Todettiin Casan alakerran naapureiden edustaneen vimosen päälle.

9.2 Phuksiviikko

9.2.1 Punssikahvit 29.8.

Keskusteltiin Punssikahvien siivouksesta, tarjottavista, standeista ja standipitäjistä sekä heidän määrän rajoittamisesta.

Keskusteltiin Punssikahvien yhteydessä järjestettävästä tutorryhmien vierailuista hallituksen huoneeseen.

Vahvistettiin 15 euron suuruinen avustus jokaista standia kohden.

Keskusteltiin hopeisista ja kultaisista phuksipistekorteista.

Keskusteltiin hallituspistekorteista.

9.2.2 Lakimiesliiton info 31.8.

Keskusteltiin Lakimiesliiton infon tilasta.

9.2.3 Futiscup 1.9.

Keskusteltiin Futiscupin alkamisajankohdasta, jatkoista ja jatkojen osallistujista.

Keskusteltiin mahdollisuudesta myydä Pykälän tuotteita tapahtuman yhteydessä.

9.2.4 Pykälä-Codex -bileet 2.9.

Keskusteltiin Pykälä-Codex -bileiden tiloista.

Kokoustauko alkoi kello 22.17.

Kokoustauko päättyi kello 22.43.

9.2.5 Muut phuksiviikon asiat

Ei muuta asiaa phuksiviikosta.

9.3 Phuksiaiset 7.9.

Yleisvastaava Hakala kertoi ohjeistaneensa phuksikapteeneita Phuksiaisten järjestämisessä.

Hakala kertoi Phuksiaisten teemasta, haalarimerkistä, jatkopaikasta ja tiedotuksesta.

9.4 Kiljava 12.-13.9.

Todettiin Kiljavan menevän samalla kaavalla kuin ennenkin ja pukukoodina olevan valkoiset paidat.

Tilavastaava Viherkenttä iloitsi Kiljavasta.

Keskusteltiin Kiljavan lipunmyynnistä.

Päätettiin järjestää yleinen lipunmyyntipäivä Casassa 5.9. klo 17, jossa myydään Kiljavan lisäksi Phuksisitsien ja Syyskauden avajaisten lippuja.

9.5 Syyskauden avajaiset 14.9.

Keskusteltiin Syyskauden avajaisten lippujen myynnistä, lippujen hinnoista ja narinkkamaksusta tiedottamisesta.

9.6 Fuksiseikkailu 27.9.

Ei uutta asiaa Fuksiseikkailusta.

9.7 Phuksisitsit

Keskusteltiin phuksisitsien ajankohdista. Todettiin tiistaina 4.10. olevan YVK:n ja 6.10. olevan UAV:n järjestämät phuksisitsit.

Keskusteltiin kutsuttavista vahoista hallituksista ja tuplavaliokuntalaisista.

9.8 Kaverisitsit

Keskusteltiin Kaverisitsien ajankohdasta.

9.9 Muut syksyn tapahtumat

Keskusteltiin 20.9. kello 17 järjestettävästä valiokuntien yhteiskokouksesta.

Keskusteltiin hallituksen ennen valiokuntien kokouksia pitämästä infotilaisuudesta yhdistyksestä ja sen toiminnasta.

Todettiin kokouksen yhteydessä jaettavan kaikki neljä phuksipistekortin kokouspistettä. Keskusteltiin asiasta tiedottamisesta.

Todettiin urheilutoimikunnan järjestävän World Cup -kisakatsomon kokouksen jälkeen.

Pohdittiin mahdollisuutta lanseerata kultaiset phuksipistekortit tapahtuman yhteydessä.

9.10 Muut yleisasiat

Keskusteltiin Dokaanin jatkoista. Päätettiin järjestää Dokaanin jatkot tiedekunnan paneelin ja dekaanin vastaanoton jälkeen Apollo Street Barissa.

Keskusteltiin DJ-kopin tietokoneesta ja mahdollisista muista äänentoistolaitteista.

Keskusteltiin phuksikapteenien osallistumismaksujen hinnoista phuksitapahtumien ja muiden tapahtumien yhteydessä.

10. Tiedotusasiat

10.1 Nettisivujen päivittäminen

Tiedotusvastaava Takalo totesi nettisivuja päivitetyn.

Takalo kertoi Inter Vivoksen nettisivuista.

Keskusteltiin blogissa julkaistavasta teksistä koskien kerhotilojen remonttia ja väistötiloissa toimimista.

Keskusteltiin muista tulevista blogikirjoituksista.

10.2 Phuksitapahtumien tiedotus

Keskusteltiin phuksitapahtumien tiedotuksesta.

Keskusteltiin tiedotuksen sisällöstä, aikataulusta ja tiedotustoimikunnan vastuualueista.

Keskusteltiin Pykälän virallisesta phuksi-hashtagista.

10.3 Muut tiedotusasiat

Tiedotusvastaava Takalo kertoi uuden kameran hankitun. Iloittiin uudesta kamerasta.

Keskusteltiin hallituksen sähköpostilistan toimintahäiriöstä. Takalo kertoi selvittävänsä asiaa.

11. Yrityssuhdeasiat

11.1 Yhteistyötapaamiset

Sihteeri Renholm kertoi kokoustaneensa YRSU:n kanssa.

Renholm kertoi PyKY:n ja syksyn muiden tapahtumien yritysyhteistyöstä.

Renholm totesi muistuttaneensa Inter Vivoksen tulevasta aineistonjättöpäivämäärästä.

Renholm kertoi tavanneensa Kauppalehden edustajaa.

Keskusteltiin nettisivujen yritysyhteistyöstä.

11.2 Vuosijuhlat

Ei uutta asiaa vuosijuhlista.

11.3 Muut yrityssuhdeasiat

Sihteeri Renholm kertoi YSV:n lippisten tilatun.

Renholm kertoi YSV:n ensimmäisen kokouksen olevan seuraavalla viikolla.

Renholm kertoi phuksiexcujen aikataulusta.

Renholm kertoi Kiitosristeilylle saamastaan tarjouksesta.

12. Ulkoasiat

12.1 Tulevat KV-viikot

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi Uppsalan KV-viikon Facebook-tapahtuman julkaistun.

Keskusteltiin hattrickin osallistujista.

Keskusteltiin ensikertalaiskiintiön suhteesta hattrickille osallistuvien ensisijaisuuteen.

12.2 Kesäsitsit 12.8.

Todettiin Kesäsitsejä vietetyn ja sitsien olleen onnistuneet.

Keskusteltiin sitsien yhteydessä anastetusta omaisuudesta.

Todettiin sitsien jatkojen olleen Svengissä ja siellä olleen hauskaa.

12.3 Laulunjohtajakoulutus 16.8.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki totesi laulunjohtajakoulutusta vietetyn edellisenä päivänä ja koulutuksen sujuneen hyvin.

Heinäsmäki kertoi koulutuksen osallistujista ja jatkoista. Iloittiin laulunjohtajakoulutuksesta lähdetyn jatkoille.

12.4 Muut ulkoasiat

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi uusien laulukirjojen tilaamisesta ja pyysi toiveita niiden sisältöön liittyen.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Takalo ottamaan tiedotuskaksipäinendildo syliin.

Vastaanotettiin kutsu Humanisticumin 50. vuosijuhlille lauantaina 15.10. Päätettiin siirtää kutsu valiokuntien sähköpostilistalle.

Vastaanotettiin kutsu Codexin 76. Vuosijuhlille perjantaina 7.10. Todettiin koko hallituksen lähtevän edustamaan yhdistystä vuosijuhlille ja akateemiselle silliaamiaiselle.

Keskusteltiin mahdollisesti järjestettävästä Pykälän syysmatkasta.

13. Muut esille tulevat asiat

13.1 Yhdistyksen ylimääräinen kokous 9.8.

Todettiin ylimääräistä yhdistyksen kokousta vietetyn.

13.2 Hallituksen Tallinnan excursio

Todettiin Hallituksen Tallinnan excursiota järjestämismahdollisuuksia selviteltävän.

13.3 Lexin fuksiviikko

Keskusteltiin yhteislähdöstä Lexin fuksiviikolle. Keskusteltiin Pykälän ja Codexin rastista fuksiviikolla.

13.4 Muut esille tulevat asiat

Keskusteltiin Syyskiljavan busseista.

Keskusteltiin HELPin vaalivideosta.

14. Seuraava kokous

Todettiin seuraavan kokouksen ajankohdan sovittavan myöhemmin.

15. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Järvi päätti kokouksen klo 1.02.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Katariina Järvi
Puheenjohtaja

Laura Renholm
Sihteeri